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Από το υπ’ αριθ. 7/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 138/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση γνώμης του Δ.Σ. για τις προσθήκες νέων 
ομάδων προσανατολισμού, τομέων και 
ειδικοτήτων στα Επαγγελματικά Λύκεια για το 
σχολικό έτος 2014-2015. 

 
         Σήμερα 24 Μαρτίου του έτους 2014, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-3-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 9)Θ. Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 
18)Γ. Κάκαρης, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Κ.Κουτσαντάς, 21)Β.Λυκοστράτης, 22)Α.Δέλλας, 23)Κ.Κοστογλίδου, 
24)Α. Βασιάδης, 25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε.Γουναράς, 27)Δ. Γκέκα, 28)Α. Παπαδόπουλος, 29)Ι.Σοφρόνωφ, 
30)Γ.Μελιόπουλος, 31)Ι.Αγγέλογλου. 

Απόντες 
Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, Α.Καγκελίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Α.Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, 
Β.Γιαννουλάκης, Γ. Σουμπέκας, Κ.Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                           Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου, 
Ι.Λιάτσιου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α.Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ.Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. 
Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Θ.Κορωνάς, Α.Παπαδόπουλος, Ε.Αρχοντάκη και 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Θ.Αγγελίνας, Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Α.Παπαδόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου, Ε.Αρχοντάκη και αποχώρησε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, Ι.Αγγέλογλου και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Σοφρόνωφ, Κ.Κοστογλίδου, Χ.Κούτρας, 
Α.Λαζαρίδης και προσήλθε οκ.Θ.Θεοδωρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 133/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Μ.Παπαϊωάννου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 135/2014 απόφασης προσήλθε η κ.Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 137/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 138/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης Π.Παυλίδης, Ν.Μωυσιάδης, Α.Βασιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Ι.Σοφρόνωφ. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 141/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 142/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Θ.Θεοδωρίδης, Κ.Κουτσαντάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Δ.Γκέκα. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την αριθ. 7/2014 απόφαση της Δ.Ε.Π.,  με την οποία: 

 Εισηγείται στο Δ.Σ. Βέροιας να γνωμοδοτήσει επί των προτάσεων για προσθήκες νέων 
ομάδων προσανατολισμού, τομέων και ειδικοτήτων στα ΕΠΑ.Λ. Βέροιας για το σχολικό έτος 
2014-2015 ως εξής:   

Α) Ομόφωνα: Υπέρ των προτάσεων: 
α. Τομέας Δομικών Έργων: 1) Τεχνικός κτιριακών έργων, 2) Τεχνικός έργων υποδομής 
β. Τομέας Ηλεκτρολογίας Ηλεκτρονικής & Αυτοματισμού: 1) Τεχνικός ανανεώσιμων 

πηγών ενέργειας, 2) Τεχνικός βιομηχανικών ηλεκτρολογικών και ηλεκτρονικών εγκαταστάσεων 
γ. Τομέας Εφαρμοσμένων Τεχνών: 1) Γραφικών τεχνών 
δ. Τομέας Υγείας και Πρόνοιας: 1) Βοηθών νοσηλευτών, 2) Βοηθών βρεφοκόμων 
ε. Τομέας Γεωπονίας, Τεχνολογίας Τροφίμων & Διατροφής: 1) Τεχνικός επιχειρήσεων 

αγροτουρισμού και αγροβιοτεχνίας, 2) Τεχνικός διατροφής και διαιτολογίας.  
Β) Κατά πλειοψηφία: Υπέρ των προτάσεων που κατέθεσε η ΕΛΜΕ Ημαθίας (αριθ. πρωτ. 

66/17-2-14 έγγραφο) εφόσον συντρέχουν οι λόγοι βάσει της αρ. 7213/Γ2/20-01-2014 εγκυκλίου 
της Διεύθυνσης Σπουδών Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης: 

α. Τομέας Υγείας και Πρόνοιας: 1) Βοηθών νοσηλευτών, 2) Βοηθών βρεφονηπιοκόμων, 3) 
Βοηθών Φαρμακείου 

β. Τομέας Εφαρμοσμένων Τεχνών: 1) Γραφικών τεχνών 
γ. Τομέας Αισθητικής-Κομμωτικής: 1) Κομμωτικής, 2) Αισθητικής 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαυροκεφαλίδης: Στη συνεδρίαση της ΔΕΠ τέθηκε ένα θέμα, πέρα από αυτά που όριζε η 

εγκύκλιος του Υπουργείου, από μέλη της Επιτροπής Παιδείας, τα οποία είπαν ότι έχουν να 
προτείνουν κι άλλες ειδικότητες, οι οποίες δεν ανήκουν στο πρόγραμμα σπουδών του ΕΠΑΛ, 
αλλά στο πρόγραμμα της καταργημένης ΕΠΑΣ.  

Είπα λοιπόν τότε ότι κάθε πρόταση που θα κάνουν στο συμβούλιο πρέπει να είναι 
σύννομη και να εναρμονίζεται με την εγκύκλιο. Υπήρξε η άποψη ότι μπορούμε να προτείνουμε κι 
ας απορριφθούν οι προτάσεις από τα ανώτατα κλιμάκια του αρμόδιου υπουργείου. 

Μένω στο εξής: Επειδή επέμενε πολύ ένα μέλος της επιτροπής (που εκφράζει και την 
ΕΛΜΕ) για να «περάσει» κι η δεύτερη πρόταση, είχα πει ότι δεν μπορεί να τεκμηριωθεί το 
επιχείρημα, γιατί η εγκύκλιος είναι σαφής και πρέπει να συντρέχουν οι πέντε λόγοι που 
αναφέρονται.  

Γι’ αυτό λοιπόν στην εισήγηση της ΔΕΠ υπάρχει μια ομόφωνη πρόταση και μια πρόταση 
κατά πλειοψηφία. Εγώ προτείνω να ψηφίσουμε μόνο υπέρ της ομόφωνης απόφασης, που είναι 
απόλυτα σύννομη με την εγκύκλιο του Υπουργείου.  

 Να προσθέσω διευκρινιστικά ότι σήμερα κάλεσα και τον αρμόδιο Δ/ντή, ο όποίος μου 
είπε ότι δεν έχει να προσθέσει τίποτε, μου έστειλε πλούσιο υλικό κι επικαλέστηκε την 
επικοινωνία που είχε με τον κ.Καρατάσιο, τον Περιφερειακό Δ/ντή Κ.Μακεδονίας, ο οποίος είπε 
ότι δεν πρέπει να παρασυρθεί το Δ.Σ. να προτείνει πράγματα που δε μπορούν να τεκμηριωθούν, 
αφού δεν υπάρχει πρόγραμμα σπουδών. Είναι ειδικότητες που έχουν καταργηθεί, όταν 
καταργήθηκαν οι ΕΠΑΣ. 

Σοφρόνωφ: Ταυτόχρονα με τους σχολικούς φύλακες και τους δημοτικούς αστυνόμους, 
καταργήθηκαν και 46 ειδικότητες των ΕΠΑΛ, που αγγίζουν ένα μεγάλο μέρος των 
εκπαιδευτικών, πολλοί από τους οποίους τώρα πια βρίσκονται υπό απόλυση.  

Εδώ υπάρχουν δυο κατηγορίες για να γίνει σαφές: 1) καταργημένες ειδικότητες, με 
αποτέλεσμα οι εκπαιδευτικοί να χάνουν τη δουλειά τους και 2) μεταφορά των ΕΠΑΣ στον  
ΟΑΕΔ, οπότε μετακινούνται κι οι εκπαιδευτικοί στον ΟΑΕΔ κι αυτόματα αλλάζουν οι εργασιακές 
τους σχέσεις. 

Με την διαδικασία που ακολουθεί το Υπουργείο Παιδείας, δηλ. με τις γνωμοδοτήσεις των 
Δ.Σ. και ΔΕΠ, επιχειρείται να πάρουν μέρος στην εκπαιδευτική διαδικασία Δ.Σ. τα οποία δεν 
έχουν κανένα απολύτως λόγο, προκειμένου να καθορίσουν αυτά ειδικότητες στα σχολεία. Αυτό 
ανοίγει τους «ασκούς του Αιόλου» για κατηγοριοποίηση της επαγ/κής εκπαίδευσης, καθώς άλλα 



θα λένε στη Βέροια, άλλα στη Νάουσα, άλλα στη Λάρισα, άλλα στον Πύργο κι άλλα στο 
Ρέθυμνο. 

Τι σημαίνει αυτό; Προσδένεται το Δ.Σ. κι ο Δήμος με τους κοινωνικούς εταίρους. Αυτό 
που λένε δηλαδή τοπικό σχέδιο εκπαίδευσης. Ανάλογα δηλαδή με τις ανάγκες που έχουν οι 
τοπικές κοινωνίες και το εργατικό δυναμικό που θέλουν οι επιχειρήσεις, καθορίζονται κι οι 
ειδικότητες. Κάτι τέτοιο είναι πέρα για πέρα αντι-εκπαιδευτικό και διασπά τον ενιαίο και 
καθολικό χαρακτήρα που πρέπει να έχει ένα δημόσιο σχολείο στην επαγγελματική του δομή. 

Υπό αυτή την έννοια, αφού δεν έχω μπροστά μου την ομόφωνη απόφαση της ΕΛΜΕ, έχω 
πληροφορηθεί όμως και αυτό υποστηρίζω εγώ κι ως παράταξη αν θέλετε, από τότε που έγιναν οι 
πρώτες συζητήσεις για τη διαθεσιμότητα και την κινητικότητα. Αν το Δ.Σ. θέλει πραγματικά να 
συμπαρασταθεί αυτούς που σήμερα είναι απολυμένοι ή έχουν αλλάξει τα εργασιακά τους 
δικαιώματα, ή έχουν χάσει τη δουλειά τους κι άλλοι πολλοί κινδυνεύουν με απόλυση, η απόφασή 
μας σήμερα πρέπει να είναι να επανέλθουν όλοι οι εκπαιδευτικοί που έχασαν τη δουλειά τους, να 
μην υπάρξουν κενά στα μαθήματα των ειδικοτήτων, να μην προχωρήσει κανενός είδους 
διαθεσιμότητας ή κινητικότητας. Γιατί ξέρετε ότι έχουμε συζητήσει ξανά διεκδίκηση ωρομισθίων, 
προκειμένου να καλυφθούν ειδικότητες στις οποίες υπάρχει άμεση αναγκαιότητα ή που είναι σε 
εξέλιξη. Γιατί πολλές από αυτές τις ειδικότητες τις έχουν τα ιδιωτικά ΙΕΚ κι εκεί οι καθηγητές 
εργάζονται ως ωρομίσθιοι, με ότι αυτό συνεπάγεται για τα εργασιακά τους δικαιώματα.  

Εμείς υπερασπιζόμαστε το δικαίωμα στη μόνιμη και σταθερή εργασία και λέμε ότι η 
απόφαση του Δ.Σ. πρέπει να λέει καμιά διαθεσιμότητα, καμιά κινητικότητα, όλες οι ειδικότητες κι 
όσοι είναι υπό απόλυση να επιστρέψουν άμεσα στη δουλειά τους, είτε αφορά ΕΠΑΛ ή ΕΠΑΣ. 
Όσοι έχουν πάει στον ΟΑΕΔ να επιστρέψουν στις ΕΠΑΣ με όλα τα δικαιώματα που είχαν πριν τη 
μετακίνησή τους. Αυτή τη θέση υπερασπιζόμαστε. 

Μαυροκεφαλίδης: Η αγαπητή συνάδελφος μας λέει ότι πρέπει να επανιδρυθούν οι ΕΠΑΣ, 
που έχουν καταργηθεί με νόμο. Αυτό να το επιβάλει το Δ.Σ. Να υπερ-ακοντίσω κι εγώ σε 
πατριωτισμό και να πω ότι κακώς καταργήθηκε αυτός ο τύπος σχολείου. Έχουν καταργηθεί όμως. 
Πλέον δεν υφίστανται, δεν υπάρχει πρόγραμμα σπουδών κι η εγκύκλιος λέει ότι μπορούν να 
διευρυνθούν οι τομείς στα υφιστάμενα ΕΠΑΛ, για να διευκολύνει μαθητές σε άλλα γνωστικά 
πεδία. 

Επί αυτού καλείται το Δ.Σ. να εκφράσει γνώμη. Σας είπα ότι θα ήταν αυθαίρετο από 
μέρους μου, ως Πρόεδρος της ΔΕΠ, να εισηγηθώ για ζητήματα που δε γνωρίζω.  

Μίλησα με τη Δ/νση Β΄θμιας Εκπ/σης,  ζήτησα να μου στείλει εισήγηση. Η Δ/νση Β΄θμιας 
Εκπ/σης έστειλε αυτούσια την εισήγηση των καθηγητών του ΕΠΑΛ κι όπως ήρθε αυτή έτσι και 
τοποθετηθήκαμε.  

Πρόεδρος: Η τοποθέτησή σας κ.Μαυροκεφαλίδη μου δημιούργησε κάποια ερωτηματικά. 
Οι προτάσεις της ΕΛΜΕ είναι ανεδαφικές; 
Μαυροκεφαλίδης: Οι προτάσεις της ΕΛΜΕ δεν απευθύνονται στη ΔΕΠ Πρόεδρε, δεν 

συνδιαμορφώνουμε άποψη ως ΔΕΠ. 
Η ΔΕΠ εισηγείται, δεν εισηγείται η ΕΛΜΕ. 
Μωυσιάδης: Θέλω να δικαιολογήσω την ψήφο μου και να πω ότι θα ψηφίσω αρνητικά, 

διότι θεωρώ ότι δεν έχω τις γνώσεις, ούτε θέλω να υποκαταστήσω το Υπουργείο που είναι το καθ’ 
ύλην αρμόδιο. «Πετάει το μπαλάκι» στους Δήμους για να αποφασίσουν για θέματα παιδείας. Γι’ 
αυτό το λόγο θα δώσω αρνητική ψήφο. 

Πρόεδρος: Θα ψηφίσω υπέρ και των προτάσεων και της ΕΛΜΕ, γιατί μεγαλύτερος 
γνώστης του θέματος από τους καθηγητές, εγώ προσωπικά δεν είμαι. Θα ψηφίσω υπέρ της 
πρότασης της ΕΛΜΕ, έστω κι αν δεν είναι σύμφωνη με τις υποδείξεις του Υπουργείου.  

Ψηφίζω θετικά και υπέρ της ομόφωνης απόφασης της ΔΕΠ και της πρόταση της ΕΛΜΕ. 
Μαυροκεφαλίδης: Ως εισηγητής του θέματος, επαναλαμβάνω ότι δεν υφίσταται θέμα να 

ψηφίσουμε υπέρ της πρότασης της ΕΛΜΕ. Δεν μπορεί να ψηφιστεί και η πρόταση της ΔΕΠ κι η 
πρόταση της ΕΛΜΕ. Ζητούμε να ψηφίσουμε κάτι πέρα της νομιμότητας; Δεν υφίσταται πλέον 
τέτοια ειδικότητα και τέτοιο σχολείο. Να διαμαρτυρηθούμε, να εκφράσουμε συμπαράσταση που 
χάνουν τη δουλειά τους συνάδελφοι, μεταφέρονται στον ΟΑΕΔ, να το κάνουμε. Αλλά αυτό είναι 
κάτι διαφορετικό.  



Η νομοθεσία είναι συγκεκριμένη. Το Υπουργείο κάνει συγκεκριμένες αναφορές σε 
νόμους. Δεν υπάρχει πρόγραμμα σπουδών. Αν θέλουμε να λέμε ότι θα συμπαραταχθούμε με την 
άποψη της ΕΛΜΕ στην ουσία δεν κάνουμε τίποτε. Δεν τεκμηριώνουμε τίποτε, δεν υπάρχουν 
αυτοί οι τομείς. Ζητώ να ψηφιστεί μόνο το πρώτο μέρος της εισήγησης της ΔΕΠ, αυτό που η 
Υπηρεσία και το συγκεκριμένο σχολείο ομόφωνα διαβίβασε στην Δ/νση Β΄θμιας Εκπ/σης. 

Σοφρόνωφ: Τι κυρώσεις θα έχει ένα Δ.Σ. αν πει αυτό που εγώ έκφρασα; Να μην απολυθεί 
κανένας κι όλες οι ειδικότητες να επιστρέψουν στη θέση τους. 

Εκτιμάτε ότι δημιουργεί πρόβλημα στη νομιμότητα αυτό; 
Πρόεδρος: Επί της εισήγησης υπάρχουν δυο σκέλη. Ούτε αυτό που λέτε εσείς 

κ.Σοφρόνωφ επισύρει συνέπειες στο Δ.Σ., αντίθετα ενισχύει κάποιες πιέσεις προς το Υπουργείο 
για μελλοντικές κινητοποιήσεις. Αυτό όμως είναι άλλο θέμα κ.Σοφρόνωφ. 

Εδώ όμως έχουμε μια απόφαση που κατά ένα μέρος είναι ομόφωνη και κατά το άλλο 
μέρος κατά πλειοψηφία… 

Μαυροκεφαλίδης: Διαδικαστικά Πρόεδρε. Εισήγηση είναι αυτό που διαμορφώνει ο 
εισηγητής στην τελική του μορφή. Η εισήγηση είναι ένα πλαίσιο διαλόγου και στην τελική μορφή 
είναι η εισήγηση όπως σας την ανέφερα. Δεν αυθαιρετώ και δεν κατασκευάζω, αλλά υιοθετώ την 
απόφαση του ΕΠΑΛ, που την υιοθέτησε κι η Δ/νση Β΄θμιας Εκπ/σης. 

Πρόεδρος: Εγώ αυτή την εισήγηση την καταψηφίζω γιατί διαφωνώ. 
Λυκοστράτης: Θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι από τους 1.800 καθηγητές που 

απολύθηκαν, προσλαμβάνονται ξανά οι 1.200. 
Εγώ θα ψηφίσω την πρόταση του κ.Μαυροκεφαλίδη, γιατί ο σύλλογος διδασκόντων 

γνωρίζει καλύτερα από όλους τις ανάγκες του σχολείου. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου Ν.Μαυροκεφαλίδη, για να 

αποδεχτούμε μόνο την εισήγηση της ΔΕΠ; 
Σοφρόνωφ: Εγώ ψηφίζω την πρόταση όπως την κατέθεσα και καμία άλλη. 
Πρόεδρος: Δεν μπορείτε όμως να καταθέσετε πρόταση εσείς κ. Σοφρόνωφ…  
Σοφρόνωφ: Σε αυτή την περίπτωση τότε θα απέχω. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου Ν.Μαυροκεφαλίδη, για να 

αποδεχτούμε μόνο την εισήγηση της ΔΕΠ; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Τ.Χατζηαθανασίου. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Θεοδωρίδης. 
Η δημοτική σύμβουλος Ι.Σοφρόνωφ απείχε από την ψηφοφορία του παραπάνω θέματος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 7/2014 απόφαση της Δ.Ε.Π. 
2.- Την πρόταση του αντιδημάρχου Ν.Μαυροκεφαλίδη. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
Γνωμοδοτεί υπέρ των προτάσεων για προσθήκες νέων ομάδων προσανατολισμού, τομέων 

και ειδικοτήτων στα ΕΠΑ.Λ. Βέροιας για το σχολικό έτος 2014-2015 ως εξής:   
Α) Τομέας Δομικών Έργων: 1) Τεχνικός κτιριακών έργων, 2) Τεχνικός έργων υποδομής 
Β) Τομέας Ηλεκτρολογίας Ηλεκτρονικής & Αυτοματισμού: 1) Τεχνικός ανανεώσιμων 

πηγών ενέργειας, 2) Τεχνικός βιομηχανικών ηλεκτρολογικών και ηλεκτρονικών εγκαταστάσεων 
Γ) Τομέας Εφαρμοσμένων Τεχνών: 1) Γραφικών τεχνών 
Δ) Τομέας Υγείας και Πρόνοιας: 1) Βοηθών νοσηλευτών, 2) Βοηθών βρεφοκόμων 
Ε) Τομέας Γεωπονίας, Τεχνολογίας Τροφίμων & Διατροφής: 1) Τεχνικός επιχειρήσεων 

αγροτουρισμού και αγροβιοτεχνίας, 2) Τεχνικός διατροφής και διαιτολογίας.  
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  138 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  07-04-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 


